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Dagsorden 

 Beskrivelse Referat 
1. Dagsorden godkendt 

Velkommen til de nye 
medlemmer i skolebestyrelsen 

 
 

2.  
Velkommen til det nye 
elevråd. 
Det nye elevråd har 
konstitueret sig. Der har været 
brainstorm på det første 
møde. Eleverne forestillede sig 
den værste skole, den bedste 
skole, samt drøftede hvordan 
vi kan arbejde hen imod at 
Beder Skole bliver den bedste 
skole. 
Emnerne er blevet 
kategoriseret og bliver 
udgangspunkt for elevrådets 
arbejde i fremtiden. Elevernes 
arbejde drejer sig meget om 
deres arbejdsmiljø. 
 
 
 
 
 

1. Dagsorden og referat 
 

Godkendelse og gennemgang 
 
 
 
 

2. Nyt fra elevrådet 
 

Orientering 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
3. Nyt fra skoleledelsen 

 
Orientering 

• Økonomi 

• Berlintur 

• Forældrehenvendelse 

• Elevtalsprognose 

• LUP’en 

• Elevtrivselsmålingen 

• Forældretilfredshedsundersø
gelsen 

• Alkoholdebatten 

• Princip for elektronik 

• Uddannelse 

• Ordet er frit 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. 
Økonomi 
Vi har gældsafviklet pænt, og 
behøver ikke bremse så meget 
op at det går ud over 
aktiviteterne på skolen. Vi har 
fokus på vores brug af 
vikarmidler, der i sidste 
skoleår var en tung post. 
Skolebestyrelsen godkender 
budget i februar. 
I år er vi ved at uddanne to 
læsevejledere, har lærere på 
linjefagsuddannelse på VIA, 
samt har en intern uddannelse 
i kristendom og historie. 
Uddannelsen sigter mod at 
erhverve sig lokal 
linjefagskompetence i disse 
fag.  
 
 
LUP. Lokal udviklingsplan skal 
kvalitetssikre arbejdet på 
skolen, der er et kvalitets 
årshjul. LUP og 
kvalitetsrapport drøftes på en 
kvalitetssamtale med 
områdechefen på et møde 
hvor skolebestyrelsen også 
deltager. På dette møde 
fastsættes indsatsområder der 
danner baggrund for den 
næste LUP. 
Årets kvalitetssamtaler 
kommer til at foregå ca. 
december. 
 
Forældretilfredshedsundersøg
elsen. 
Generelt ligger vi fint, men der 
er nogle nedslag der skal 
danne retning for vores 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

arbejde. Der har flere gange 
været divergens imellem hvad 
elevtrivsels undersøgelsen 
viser i forhold til 
forældretilfredshedsundersøg
elsen viser. 
 
Elevtrivsel 
Generelt ligger Beder Skole 
godt i elevtrivsel. Dog er der 
også her nogle nedslag der 
bliver arbejdet på i teamene. 
Eleverne mener ikke de bliver 
inddraget nok i 
tilrettelæggelsen af deres 
undervisning, så 
medbestemmelse og rammer 
for medbestemmelse er på 
dagsordenen. 
Medbestemmelse, kan for 
børn det betyde om man kan 
lade være med at deltage. 
Begrebet skal differentieres 
Endvidere er eleverne ikke 
tilfredse med 
rengøringsstandarten på 
toiletterne, noget der bliver 
taget op med 
rengøringsselskabet. 
 
SFO har endnu en gang to 
fantastiske 
tilfredshedsundersøgelser. Ros 
til medarbejdere og ledelse 
 
De seneste år har vi haft en 
tur til Berlin for 9. årgang. 
Det kræver forældrebetaling. 
Skolen går i dialog med de 
forældre der ikke kan dette, 
alle børn skal have mulighed 
for at komme med. 
Bestyrelsen godkender at der 
kræves forældrebetaling på 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

disse præmisser, og punktet 
behøver ikke blive taget op 
hvert år. Det er vigtigt lærerne 
har mulighed for at orientere 
forældre om en skolerejse på 
første forældremøde. 
 
Elevtalsprognosen er ændret, 
vi får ikke den elevnedgang vi 
havde forventet. Vi har ikke så 
mange elever der rejser på 
privatskole længere. Vi har 
tilgang af elever der kommer 
tilbage fra privatskole. Dog 
bliver der ikke udstykket i 
Beder, dette rammer også 
skolens elevtal på sigt. 
 
Sidste skoleår drøftede 
skolebestyrelsen og SFO 
forældrerådet om det 
passende i at sælge alkohol til 
forældre ved 
skolearrangementer. Det er 
skolebestyrelsen der kan lave 
bestemmelser for dette.  I 
vores område er dette også 
blevet drøftet. Punktet tages 
op på et senere 
 
Princip for elektronik er 
godkendt. 
 
Bestyrelsesreferater og 
principper skolebestyrelsen 
vedtager skal på 
hjemmesiden. 
 
Der bliver sat børn af ved 
skoleparken om morgenen, og 
dette afstedkommer mange 
farlige situationer .Flere 
forældre har henvendt sig, 



 
4. Præsentation 

 
I anledning af nye medlemmer i 
bestyrelsen, præsenterer vi os for 
hinanden. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

den nye nye skolevejsanalyse 
har tiltag der skulle dæmme 
op for dette, som vi håber skal 
blive realiseret. Tages op som 
punkt næste gang. 
 
Det er snart lærerens dag, 
dette vil bestyrelsen markere 
synligt. 
 
En forælder har henvendt sig 
med forslag til god 
omgangstone på Beder Skole. 
Dette tages med ind under 
punktet om 
forventningsfolderen. 
 
 
Skolebestyrelsen lavede en 
præsentationsrunde, og 
besluttede alle medlemmer 
ville skrive lidt om sig selv til 
offentliggørelse blandt 
forældrene. 
 
Det sociale arrangement bliver 
afholdt d. 5. oktober kl. 18 hos 
Richard. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

5. Socialt arrangement Planlægning af det udsatte sociale 
arrangement for skolebestyrelsen 
 

6. Årshjulet 
 

Kommentarer og forslag til ændringer 
af årshjulet 
Forslag til temapunktere 

Bestyrelsesvalg og Dialogmøde 
ligge på samme tid i maj. 



 
Godkendelse af årshjulet 
 
 
 
 
 
 
 
 

Dette er en prøvehandling 
som der efterfølgende 
evalueres på. 
Temaer bliver blandt andet 
LUP, Arbejde for elevtilgang, 
Beder Skoles profil, 
Forventnings arbejde fortsat. 
 
 
 
Se Bilag  
 
 
 
 
Udskydes til næste møde 
 
 
Parkering i skoleparken 
Forventningsfolder 
Kick off værdidebat 
 

7. Omorganisering 
 

Den nye skolebestyrelse skal have 
fordelt ressortområderne og kontakt 
til de enkelte årgang 
 

8. Forventningsfolder 
 

Kan vi færdiggøre arbejdet med 
forventningsfolderen? 
Og er vi klar til at udgive den? 
 

9. Punkter til kommende 
møde 
 

 
 
 
 
 

10. Eventuelt 
 

 

 
 
 
Vi ses 
 
Lene, Henrik og Lars 


